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- og hvordan supercykelstierne kan hjælpe
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3 gode grunde

Hvad er jeres?



… Og hvordan supercykelstierne kan hjælpe



Frem med cyklen 
Stimulér cykelfremme i virksomheden med supercykelstierne



Dialog og rådgivning

Stimulering af cykelfremme på arbejdspladsen

2.1. 3.

Frem med cyklen 
Stimulér cykelfremme i virksomheden med supercykelstierne



Dialog og rådgivning

Stimulering af cykelfremme på arbejdspladsen

Transportvaneundersøgelse

Modning af beslutningstagere
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Frem med cyklen 
Stimulér cykelfremme i virksomheden med supercykelstierne



Cykeludfordring

Cykeludfordring

Events

Dialog og rådgivning

Igangsættelse af initiativer

Stimulering af cykelfremme på arbejdspladsen

Transportvaneundersøgelse

Modning af beslutningstagere
2.1. 3.

Presse

Frem med cyklen 
Stimulér cykelfremme i virksomheden med supercykelstierne



Nyt job/flytning 

Cykelindsats på 
arbejdspladsen

Sporarbejde/
vejarbejde

Opdage Sammenligne Overveje Forpligte Fastholde

Trigger



Events



Cykeludfordring



Presseomtale



TAK!

Diana Bern Skyum
jm8t@tmf.kk.dk
+45 2945 3207

SUPERCYKELSTIER.DK



Hvad er supercykelstierne?

• Samarbejde mellem 23 kommuner 
og Region Hovedstaden

• 8 færdige ruter der forbinder 19 kommuner i 
regionen

• 45 ruter i alt - 746 km i 2045



1. Sundhed

Mette – efter en måned med aktiv transport

27 km
til arbejde

2 timer
Daglig motion

5 år
reduceret kropsalder

24,4 til 23,4 
reduceret BMI

”Jeg har cyklet frem og 
tilbage fire dage om ugen. Det 

tog kortere tid end jeg troede – kun en 
time og tre minutter. 

Det har været dejligt med elcykel, og jeg 
har ikke haft lyst til at tage toget - At cykle 
til arbejde er jo den mest oplagte måde at 

få motion på. Samtidig kan jeg køre og høre 
P1, mens jeg cykler, så jeg bliver opdateret 

der. Det betyder 
meget for mig.”

PS: Efter testforløbet købte Mette en elcykel og 
cykler nu frem og tilbage til arbejde hver dag



”NÅR MAN HAR PASSERET DE 40, SÅ SKAL MAN GØRE NOGET FOR AT HOLDE SIG I FORM OG SÅ ER DET SUPER PRAKTISK OG 

TIDSEFFEKTIVT, NÅR MAN LEVER ET FORSTADSLIV MED BØRN. 

JEG KAN IKKE PEGE PÅ, HVORNÅR JEG VILLE HAVE TID TIL AT BRUGE EN TIME PÅ AT TRÆNE EN HVERDAGSAFTEN… MEN JEG 

KAN BRUGE EN TIME PÅ AT TRÆNE PÅ VEJ TIL OG FRA ARBEJDE, DET ER DEN TID, SOM DET STORT SET VILLE HAVE TAGET 

MED TOG OG BUS ALLIGEVEL,  ELLER HVIS JEG SKULLE HOLDE I KØ PÅ MOTORVEJEN" 

(CARSTEN)


